
Referat  

TAT-Kredsens bestyrelsesmøde nr. 2/2024 

19. marts 2024 
 

Den 19. marts 2024 blev der afholdt fysisk bestyrelsesmøde i Codanhus. Dagsorden var som følger;  
 

1. Godkendelse af dagsorden   
2. Sager til beslutning  
2.1 Generalforsamling (se vedhæftede indstilling)  
2.2. Økonomi  
3. OK24 – forhandlingsresultat  
4. Nyt fra TAT-Kredsen   
5. HB møde i DTS  - Kim orienter  
6. Evt 

 
 

 
Mødedeltagere:  
Formand, Kim Clausen  
Næstformand, Pia Petersen  
Kasserer, Frank Jakobsen-Broberg  
Bestyrelsesmedlem, Dan Randum Nielsen  
Bestyrelsesmedlem, Tina Hartung  
Bestyrelsesmedlem, Claus Seierup Jensen   
 
Afbud:  
Formand for Seniorklubben, Hans-Jørgen Møllegaard  
Bestyrelsesmedlem, Mikael Markvart  
 
Fra sekretariatet;  
Gitte Anholm  
Irlin Osaland, referent   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1  Godkendelse af dagsorden   



 
Kim tilføjede et punkt under sager til beslutning: pkt. 2.1. Bestyrelsens konstituering.  
 
Dagsorden blev herefter godkendt.  
 
2  Sager til beslutning  
 
2.1 Bestyrelsens konstituering  
 
Pia informerede om at hun ønsker at gå af som næstformand grundet tidsmæssige udfordringer med 
arbejdet. Bestyrelsen konstituerede Dan som næstformand og Pia overgår til at være et ordinært 
bestyrelsesmedlem.  
 
2.2  Generalforsamlingen  
 
Bestyrelsen gennemgik forberedelser til generalforsamling den 16. april 2024;  
 
Kim laver udkast til den skriftlige beretning og udsender til bestyrelsen for 
bemærkninger/kommentarer.  
 
Sekretariatet laver forretningsorden og udsender til bestyrelsen for gennemgang.  
 
Afsluttende årsrapport og budget laves inden generalforsamling. Formand står for opgaven, i 
samarbejde med Gitte. 
 
Sekretariatet udsender mail til TAT’s medlemmer med information vedr. generalforsamlingen.  
 
Bestyrelsen indstiller Lars Bonde Eriksen som dirigent til generalforsamling.  
 
 
2.3 Økonomi   
 
Kim orienterede bestyrelsen vedr. udgifter der er dækket at DTS, og udgifter TAT-Kredsen selv står for;  
 
TAT-Kredsen står selv for mødeudgifter.  
 
DTS betaler transportudgifterne til bestyrelsesmøder mv.  
 
3 OK24 forhandlingsresultat  
 
Resultatet af OK24 blev gennemgået. En enig bestyrelse indstiller at stemme for resultatet.  
 
4 Nyt fra TAT-Kredsen  
 
DTS sekretariat udsender nyt vedr. OK24 – både de generelle og de særlige krav.   
 
Kim orienterede om sag fra erhvervsskoleverdenen, og det blev aftalt at afholde et møde med CO10.  
 



5 HB-møde i DTS 
 
Kim orienterede om indholdet på det netop afholde HB møde i DTS.   
 
 
6 Eventuelt 
 

Gitte orienterede om et forlig vedr. pensionsindplacering.  

Kim orienterede bestyrelsen om muligheden for at købe reklame genstande til TAT-Kredsens medlemmer.   


